
 
PROTOKÓŁ  NR 93.2013   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 05 sierpnia  2013.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Czonek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Piotr Gołoś            - główny specjalista ds. infrastruktury drogowej 
2. Marta Świderska   -  pracownik wydziału UGK w Urzędzie  
3. Mieszkaniec ulicy Leśnej w Jasienicy 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie się z odpowiedzią na wnioski złożone do Burmistrza w dniu 18  
    lipca 2013 roku; 
3. Sprawy bieżące;  
4. Wolne wnioski; 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego  posiedzenia Komisji został przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji poinformował, że w związku z absencją 
Burmistrza Pawła Marcina Bednarczyka w pracy, odpowiedź na wnioski z dnia 
18 lipca 2013 roku skierowane do Burmistrza, będzie udzielona  na kolejnym 
posiedzeniu.  
 
Komisja zapoznała się z fakturami udostępnionymi przez Panią  Skarbnik za 
publikacje/emisje ogłoszeń, publikacji  audycji w mediach opłacanych przez 
gminę w 2012 i 2013 roku  i wyciągnęła następujące wnioski: 
W roku 2012 : 
-  Kurier  W, było wystawionych 11 faktur na sumę 2654,97 zł, 
-  Radio Fama  1 faktura na kwotę 615 zł, 
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- Moja Gazeta Regionalna, wartość ogólna na kwotę 3444 zł. 
 
W roku 2013: 
- Gazeta Fakty wwl, wystawiono 11 faktur o wartości 2636 zł , 
- Kurier W, wystawiono 7 faktur na kwotę 1924,95 zł,   
- Sim Media( czyli 2 gazety „Głos Tłuszcza” i „Wiadomości Powiatu”) 7 faktur  
  o wartości 5 520 zł . 
W/w faktury stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
W dzisiejszym posiedzeniu Komisji uczestniczyła Pani Marta Świderska 
pracownik wydziału UGK w Urzędzie i zgodnie z wnioskiem Komisji  z 18 
lipca 2013 r. udzieliła informacji odnośnie budynku na ulicy Bocznej 22 w 
Tłuszczu. 
Poinformowała, że na dzień dzisiejszy ten budynek jest z działką i nie ma 
właściciela. Właścicielka od kilku lat nie żyje, a  spadkobiercy na dzień 
dzisiejszy zrzekają się praw do budynku, ponieważ  są tam lokatorzy. 
Nie jest przeprowadzona sprawa spadkowa, czyli stan  jest nieuregulowany.  
Budynek nie jest komunalny, nie jest własnością gminy, a mieszkańcy tego 
budynku nie chcą podjąć żadnych działań. Zwrócili się  ze zbiorowym 
wnioskiem o lokale zastępcze i  otrzymali odpowiedź, że każda rodzina musi 
indywidualnie złożyć wniosek i dopiero wtedy taki wniosek może być 
rozpatrzony.    
 
W trakcie dyskusji Komisja stwierdziła, że nie jest władna do ingerowania w 
sprawy prywatnych właścicieli, a lokatorzy tego budynku muszą złożyć 
indywidualnie wnioski do gminy o lokale zastępcze.  
 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęło pismo od właściciela nieruchomości położonej w 
Jasienicy przy ulicy Leśnej 24 stanowiącej działkę nr 2132, która od strony 
północno-zachodniej graniczy z działką 2133 tj. ulica  Leśna, z prośbą o 
sprzedaż w trybie bezprzetargowym części działki 2133. Zakup części tej działki 
poprawi warunki zagospodarowania przyległej  do niej działki 2132 pod skosem 
do ulicy Leśnej i umożliwi wjazd pojazdem asenizacyjnym na działkę 2132.  
Do pisma dołączona jest opinia drogowca, który negatywnie opiniuje 
propozycję podziału nieruchomości działki nr.ewid. 2133 ulicy Leśnej w 
Jasienicy, ponieważ dotychczasowy układ granic ewidencyjnych w sposób 
wystarczający zapewnia dostęp do gminnej ulicy Leśnej.  
Pismo wraz z opinią stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
W związku z tym pismem na posiedzenie Komisji  przybył właściciel 
nieruchomości 2132, który poinformował, że jak kupił tą działkę, to geodeta 
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wytyczył granice, a następnie zgodnie z wytyczeniem otrzymał pozwolenie na 
budowę budynku mieszkalnego wraz ze wszystkimi mediami.  
Teraz chce ogrodzić swoją nieruchomość i żeby przez bramę wjazdową mógł 
wjechać pojazd asenizacyjny, chce wykupić od gminy ( po raz drugi) część ulicy 
Leśnej i ponieść z tego tytułu wszystkie koszty, pomimo że w akcie notarialnym 
ma zapisane 718 m 2   a we władaniu ma 650 m2 .  
Rozmawiał w tej sprawie z Burmistrzem, Burmistrz wyraził zgodę  na sprzedaż 
części tej ulicy i kazał napisać podanie.       
 
Po przeprowadzeni dyskusji, Komisja stwierdziła, że skoro były poczynione 
uzgodnienia z Burmistrzem i Burmistrz wyraził zgodę, to Komisja zwróci się do 
Burmistrza o sfinalizowanie sprawy do końca.   
 
- Komisja zapoznała się z pismem radnych z okręgu Nr 3 Włodzimierza 
Malinowskiego  i Roberta  Szydlika wystosowanym do Burmistrza i Komisji 
stałych Rady w którym informują, że nie wyrażają sprzeciwu przeciwko 
zamianie części działki nr 501/1 przy ulicy Słowiczej zajętej pod drogę gminną 
wraz z rowem odwadniającym na część działki należącej do Gminy, 
przylegającej do posesji przy ulicy Poniatowskiego, działka nr 579. 
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Radny Robert Szydlik wyjaśnił, że mieszkaniec zwrócił się do Burmistrza  z 
prośbą  o powyższą zamianę działek i uzyskał informacje, że nie będzie 
problemu, że sprawa została skierowana na komisje rady, na komisjach radni nie 
sprzeciwiali się, a teraz okazuje się, że jest problem. Po co to wszystko było 
kierowane na komisje, po co my tam jeździliśmy, skoro otrzymaliśmy teraz 
informacje od Pani Czachowicz i od Burmistrza, że nie dobrze byłoby dokonać 
tej zamiany, ponieważ tam jest rów i mieszkaniec powinien tam na ulicy 
Słowiczej dochodzić swoich roszczeń, albo czekać, że ktoś kiedyś to ureguluje 
zapłaci  mu za te utracone metry i sprawa stanęła w miejscu.  
 
Komisja ustaliła, że Burmistrz powinien udzielić informacji na piśmie na 
następne posiedzenie Komisji, jakie stanowisko zostało zajęte w tej  sprawie.  
 
- Burmistrz skierował do Komisji pismo Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy 
Kraszewskiego 5 i Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy Sienkiewicza 3 w 
którym zwracają się z prośbą o zwiększenie częstotliwości wywozu śmieci z ich 
lokali ( raz w tygodniu).  
Pismo wraz z odpowiedzią od Burmistrza i pismem przewodnim skierowanym 
do komisji stałych Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Po przeprowadzeniu dyskusji  Komisja uznała, że wydział UGK powinien 
skontaktować się z firmą odbierającą śmieci i podjąć rozmowy odnośnie 
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możliwości zwiększenia częstotliwości  wywozu śmieci, albo zwiększenia 
pojemności pojemników na śmieci  itd… 
 
Ad.4. Komisja zwraca się do Burmistrza z następującymi wnioskami : 
1.o zajęcie na piśmie stanowiska w sprawie  pisma mieszkańca Tłuszcza z ulicy 
Poniatowskiego i pisma mieszkańca z  Jasienicy ulica Leśna.  
2. o przybycie na posiedzenie komisji w dniu 21 sierpnia 2013 roku Burmistrza 
Pawła Marcina Bednarczyka . 
Wnioski  w załączeniu do protokołu. 
        
 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 21 sierpnia  2013 
roku godzina  14.30 i na dzień 26 sierpnia 2013 roku godzina 8.30. 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                 Przewodniczący Komisji 
 
                                                                    Tadeusz Groszek  
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 . 
Dokument utworzyła 
Bożena Brzozowska  
Dnia 26 sierpnia  2013 roku. 
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